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ZAPISNIK 
 
26. redne seje Občinskega sveta Občine Semič, ki je bila v četrtek, 1. 7. 2010, ob 18.00 uri v 
sejni sobi Kulturnega centra Semič. Sejo je vodil župan, g. Ivan Bukovec. 
 
Na seji so bili prisotni naslednji člani Občinskega sveta Občine Semič: 
g. Zvonko Butala, g. Sergej Čas, g. Matija Hudak, g. Ferdinand Jakša, ga. Anica Jakša 
(prispela ob 18.30 uri), ga. Silva Jančan, g. Anton Malenšek, g. Jože Malnarič, g. Janez 
Movern in g. Stanko Vidmar. 
 
Odsotni: G. Tomaž Černe, g. Hrvat Damijan, g. Mihelčič Jože in ga. Rozalija Mohar. 
 
Na seji so bili prisotni tudi: 
- ga. Polona Kambič – direktorica občinske uprave, 
- ga. Sonja Ličen Tesari – višji svetovalec za družbene dejavnosti, 
- ga. Natalija Kastelec – svetovalec za prostorsko in stanovanjsko dejavnost, 
- ga. Tatjana Hutar – svetovalec za razvoj podeželja in malo gospodarstvo, 
- g. Boštjan Ogulin – višji referent za infrastrukturo in investicije, 
- ga. Beti Pintarič – računovodja, 
- ga. Mojca Selišek – zapisnikarica, 
- ga. Sonja Fir – svetovalec za pravne in premoženjske zadeve, 
- ga. Sonja Klemenc – članica Nadzornega odbora Občine Semič, 
- ga. Mirjam Bezek – Jakše, novinarka Dolenjskega lista, 
- g. Božo Vidmar – Radio Krka, 
- ga. Verica Marušič – Televizija Vaš kanal, 
- g. Anes Durgutovič – predstavnik podjetja Oikos d.o.o. 

 
 

Ad. 1) UGOTOVITEV PRISOTNOSTI, POTRDITEV DNEVNEGA REDA IN IZVOLITEV 
ZAPISNIKARJA TER OVEROVATELJEV ZAPISNIKA 
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je predlagal, da se 13. točka dnevnega reda zaradi prisotnosti gosta 
premakne na 4. mesto.  
 
RAZPRAVA: 
NI RAZPRAVE 
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je dal predlog sklepa s predlaganimi spremembami na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 032-06/2010-5: 
Sprejme se dnevni red 26. redne seje Občinskega sveta Občine Semič: 
 
DNEVNI RED: 
 

1. Ugotovitev prisotnosti, potrditev dnevnega reda in izvolitev zapisnikarja ter 
overovateljev zapisnika. 

2. Obravnava in sprejem zapisnika 25. redne seje občinskega sveta. 
3. Poročilo o izvrševanju sklepov občinskega sveta in aktivnostih občine. 
4. Obravnava in sprejem predloga Lokalnega energetskega koncepta Občine Semič. 
5. Obravnava in sprejem predloga Odloka o načinu in pogojih plakatiranja v času volilne 

kampanje v Občini Semič – SKRAJŠANI POSTOPEK. 
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6. Obravnava in sprejem predloga Sklepa o povračilu stroškov volilne kampanje za 
lokalne volitve 2010 v Občini Semič. 

7. Potrditev uradnih prečiščenih besedil.  
8. Obravnava in sprejem predloga Odloka o spremembah Odloka o ustanovitvi javnega 

vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovne šole Belokranjskega odreda Semič – 
SKRAJŠANI POSTOPEK. 

9. Obravnava in sprejem predloga Odloka o načinu izvajanja izbirne gospodarske javne 
službe za proizvodnjo in dobavo toplotne energije iz OVE v Občini Semič – PRVA 
OBRAVNAVA  

10. Obravnava in sprejem predloga Obvezne razlage 17. člena Odloka o prostorskih 
ureditvenih pogojih za območje Občine Semič (Uradni list RS, št. 90/04, 84/09) - 
SKRAJŠANI POSTOPEK 

11. Obravnava in sprejem predloga Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
ustanovitvi organa skupne občinske uprave »Medobčinska inšpekcija in redarstvo« - 
SKRAJŠANI POSTOPEK. 

12. Obravnava in sprejem predloga Sklepa o pridobitvi statusa grajenega javnega dobra 
lokalnega pomena v lasti Občine Semič. 

13. Obravnava in sprejem predloga Sklepa o prerazporeditvah za oblikovanje veljavnega 
proračuna za leto 2010. 

14. Volitve in imenovanja. 
15. Pobude in vprašanja članov sveta. 
16. Razno. 

 
GLASOVANJE:  9 ZA 
 
Sklep št. 032-06/2010-5 je sprejet. 
 
Izvolitev zapisnikarja ter overovateljev zapisnika: 
Župan, g. Ivan Bukovec, je predlagal naslednji sklep.  
 
Predlog sklepa št.032-06/2010-6: 
Za zapisnikarja se predlaga gdč. Mojco Selišek, za overovatelja zapisnika pa g. Janeza 
Moverna in g. Ferdinanda Jakšo. 
 
GLASOVANJE: 9 ZA 
 
Sklep št. 032-06/2010-6 je sprejet. 
 
 
Ad. 2) OBRAVNAVA IN SPREJEM ZAPISNIKA 25. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA  
 
RAZPRAVA:  
 
G. Matija Hudak je imel pripombo na zapisnik 23. točke dnevnega reda »Vloge in pritožbe 
občanov«. Predlog za zavrnitev vloge ni bila podana s strani komisije, saj je komisija svoj 
predlog predhodno že podala. 
 
G. Sergej Čas je opozoril na zapis razprav, ki morajo biti kratke in smiselne ter povzeti bistvo 
razpravljalčeve diskusije.  
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je dal zapisnik 25. redne seje na glasovanje. 
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Predlog sklepa št.032-06/2010-7: 
Sprejme se zapisnik 25. redne seje Občinskega sveta Občine Semič. 
 
GLASOVANJE: 9 ZA 
 
Sklep št. 032-06/2010-7 je sprejet.  
 
 
Ad. 3) POROČILO O IZVRŠEVANJU SKLEPOV OBČINSKEGA SVETA IN 
AKTIVNOSTIH OBČINE 
 
RAZPRAVA:  
G. Zvoneta Butalo je zanimala verjetnost dokončanja gradnje širokopasovnega omrežja 
elektronskih komunikacij v Občini Semič v predvidenem terminskem planu in možnosti 
priklopa občanov na omrežje ter ponudba operaterjev, s katerimi bodo občani lahko sklepali 
naročniške pogodbe. Zanimala ga je tudi možnost uporabe igrišča za vrtcem že v tem 
šolskem letu in ali dimenzije zgrajenega igrišča zadoščajo normativom za mali nogomet. 
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je odgovoril, da je na sestanku direktor Tritela, g. Mihačevič, 
zagotovil, da bodo dela končana v roku. Sam ima, glede na trenutno stanje izvršenih del, 
pomislek na možnost dokončanja v trenutno predvidenih rokih. Upa, da bodo dela dejansko 
končana ter bo izvedenih predvidenih 20% priključkov do občinskega praznika. 
 
Ga. Tatjana Hutar, je odgovorila, da smo k sodelovanju in gostovanju v novozgrajenem 
omrežju povabili vse večje telekomunikacijske operaterje. Odzvi operaterjev so zelo zadržani, 
zaradi, po njihovih besedah, pomanjkanja ali nezadostnih prenosnih telekomunikacijskih 
kapacitet na relaciji Ljubljana – Semič. 
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je podal odgovor glede igrišča za vrtcem Sonček. Povedal je, da bo 
v roku 14 dni postavljena ograja okrog igrišča ter se bo le-to lahko koristilo že v jesenskem 
času. 
 
G. Boštjan Ogulin je odgovoril, da je igrišče dimenzije 20x40 m in je primerno tako za 
rokomet kot tudi za mali nogomet.  Ob igrišču bo narejena še steza za skok v daljino, 
konsolidiran bo zemeljski nasip.  
 
Ga. Silva Jančan je vprašala, kje natančno je predvidena gradnja avtobusne postaje Semič. 
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je odgovoril, da je najprimernejše zemljišče za izgradnjo avtobusne 
postaje parkirišče pri Gasilskem domu. Pošta Slovenije je izkazala interes, da bi na obrobju 
tega istega parkirišča zgradila samostojen objekt, namenjen delovanju pošte v Semiču.  
 
G. Matijo Hudaka je zanimala možnost morebitnih časovnih zamikov pri dokončanju 
vodovoda na Smuški cesti ter kdaj je predvidena dokončna ureditev z asfaltiranjem te iste 
ceste.  
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je odgovoril, da so vodovodni priključki izven ceste narejeni. 
Ponudba za preplastitev ceste je pridobljena, dela se bodo začela izvajati v drugi polovici 
julija. 
 
G. Stane Vidmar, je prosil za več informacij vezanih na izbor izvajalca za izgradnjo 
kanalizacije in čistilne naprave Semič. Upravo Občine Semič je prosil za pojasnitev gradnje 
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OŠO ter prosil za možnost vpogleda v vso izvedbeno dokumentacijo, terminske plane 
izgradnje ter terminski plan priklopov na omrežje po vaseh in ulicah. Izrazil je zaskrbljenost 
glede možnosti izpada določenih naselij oziroma vasi iz dejanske izgradnje. Zanimalo ga je 
tudi, ali so za investicije na Krvavčjem Vrhu pridobljena sredstva s strani EU. 
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je povedal, da je vsa dokumentacija v zvezi z izgradnjo OŠO na 
vpogled kadarkoli na občinski upravi. 
 
Ga. Tatjana Hutar je poudarila, da ni bojazni, da bi katerokoli naselje izpadlo, saj je cilj 
projekta, ki smo ga dolžni doseči, dostop do omrežja vsem gospodinjstvom v Občini Semič.  
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je povedal, da je bil razpis za izgradnjo kanalizacije in čistilne 
naprave Semič začet marca 2009, do danes pa je bil postopek izbire izvajalca že štirikrat v 
obravnavi na Državni revizijski komisiji.  
 
Ga. Polona Kambič je dopolnila župana v zvezi z izbiro izvajalca del. Državna revizijska 
komisija je za vprašanja tehničnih in strokovnih zadev najela neodvisnega zunanjega 
strokovnjaka, ki je izdelal svoje mnenje. Občina Semič se v dveh točkah z mnenjem strinja, v 
eni točki, glede na mnenje člana strokovne komisije za odpiranje vlog in ocenjevanje 
ponudb, zadolženega za strokovni del,  pa se ni strinjala, o čemer je obvestila Državno 
revizijsko komisijo.  
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je podal odgovor glede Krvavčjega Vrha. Občina Semič je bila 
uspešna pri prijavi obeh projektov, vezanih na investicije Krvavčji Vrh. Oba projekta 
(kanalizacija in ČN ter rekonstrukcija ceste, pločnik in JR) bosta financirana z evropskimi 
sredstvi v višini 100% vrednosti brez DDV. 
 
G. Sergej Čas je podal vprašanje glede pridobivanja služnosti na zemljiščih, preko katerih se 
izvajajo dela.  
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je povedal, da je s pridobivanjem služnosti ni bilo večjih težav, kar 
ga je pozitivno presenetilo. 
  
Ad. 4) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA LOKALNEGA ENERGETSKEGA 
KONCEPTA OBČINE SEMIČ 
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je pozdravil predstavnika podjetja Oikos d.o.o., g. Anesa 
Durgutoviča in ga prosil za uvodne besede. 
 
G. Anes Durgutovič  je pozdravil navzoče in povedal, da je podjetje Oikos za Občino Semič 
pripravilo Lokalni energetski koncept (v nadaljevanju LEK). Gre za strateški dokument, ki naj 
bi občino usmerjal k osveščanju občanov za doseganje ciljev boljše energetske učinkovitosti. 
Bistvo LEKa je, da v skladu z energetskim zakonom predstavlja strokovno podlago 
občinskemu prostorskemu načrtu. V aprilu 2010 je Ministrstvo za gospodarstvo predpisalo, 
da morajo Občine za vse nove širitve in poselitve zagotavljati rabo energije iz obnovljivih 
virov. LEK je pripravljen v skladu z veljavno zakonodajo in je sestavljen iz dveh dokumentov, 
analize stanja in načrta ukrepov.  
 
Župana, g. Ivana Bukovca, je zanimalo kakšne so prednosti občine Semič pri zagotavljanju 
obnovljivih virov energije. 
 



5 

 

G. Anes Durgutovič  je pojasnil, da je ključna ugotovitev LEKa, da se 70% gospodinjstev že 
ogreva na lesno biomaso. Potencial občine je tako v ogrevanju na lesno biomaso ter 
izkoristku sončne energije. Problem se pojavlja le v slabi osveščenosti ljudi, zato je nujno 
spodbujati izrabo obnovljivih virov energije. 
 
RAZPRAVA: 
G. Ferdinanda Jakšo je v imenu Odbora za gospodarstvo zanimalo, ali je Občina z LEKom 
dobila uporaben dokument, ali pa ga je bilo potrebno izdelati le zaradi zadostitve zahtevam 
zakonodaje. Zanimalo ga je tudi, ali je sončne elektrarne možno postaviti tudi na območjih, 
ki niso predvidene v LEKu. 
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je odgovoril, da Občina mora imeti koncept, katerega je izdelava 
OPN le pospešila. Ta dokument je za Občino Semič pomemben, čeprav omejuje uporabo 
sončne energije le štiri območja.  
 
G. Zvone Butala je podprl izdelavo tega strateškega dokumenta, ki kaže, da občina Semič ne 
izstopa iz slovenskega povprečja,  saj 70% gospodinjstev že sedaj uporablja lesno biomaso 
oz. obnovljive vire energije. Zanimala ga je možnost vzpostavitve energetskega 
managementa in možnost koriščenja geotermalne energije.  
 
G. Anes Durgutovič je pojasnil, da ima Občina tri možnosti vzpostavitve energetskega 
managementa: občina lahko za energetskega managerja imenuje nekoga iz Občinske 
uprave, lahko se naloge predajo zunanjemu upravljalcu ali pa se z Lokalno energetsko 
agencijo vzpostavi vez skupaj z odgovornim na Občini za to področje. Glede izrabe 
geotermalne energije je povedal, da analiza in podatki kažejo, da le-ta nima velikega 
potenciala in lahko služi le kot dodatna pomoč. 
 
G. Stane Vidmar, je v dokumentu LEK-a opozoril na nekaj napak predvsem na strani 32. in 
33. od 64-ih, kjer so našteta podjetja. Nekatera, zajeta v LEKu ne obstajajo več (Cablex, 
Iskra kondenzatorji). Menil je, da je načrt ukrepov zajeten in ga je zanimalo ali je Občina 
sposobna to izpeljati v določenem časovnem obdobju. 
 
G. Anes Durgutovič  je podal kratko pojasnilo glede načrta ukrepov, ki je predstavljen in 
temelji na podlagi analize, ki je narejena. Prva naloga energetskega managerja je, da 
pripravi, na podlagi načrta razvojnih programov oz. proračuna občine, predlog za najbolj 
prioritetne aktivnosti in jih začne izvajati. Vsako leto pa bo potrebno oblikovati plan 
posameznih načrtov in ukrepov. 
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je dejal, da občinska uprava na tem že dela. Pripravljamo razpis za 
izbiro partnerja za izgradnjo sončne elektrarne na občinskih objektih. Sicer pa je gradnja 
sončnih elektrarn na strehah objektov odvisna od interesa lastnika objekta. 
 
Ga. Silvo Jančan je zanimalo, ali Občina lahko zaveže industrijo, kot velikega porabnika 
energije, k ekološki varčnosti.  
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je povedal, da je bila prva študija izrabe obnovljivih virov narejena 
prav za industrijsko cono, vendar se zaradi krize v gospodarstvu ne izvaja.  
 
G. Anes Durgutovič  ga je dopolnil, da Občina skozi občinski prostorski načrt opredeli cilje, 
kako dosegati in zasledovati plane, samih podjetij pa ne more omejevati. Povedal je še, da je 
na strani 34. in 35. Načrta ukrepov v sedmih točkah opredeljena aktivnost vzpostavitve 
energetskega knjigovodstva. 
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G. Zvone Butala, je opozoril, da je v LEKu že določen rok za postavitev daljinskega ogrevanja 
na lesno biomaso s septembrom 2011. 
 
G. Anes Durgutovič  je odgovoril, da rok september 2011 ne predstavlja rok, do katerega naj 
bi bila investicija končana, temveč rok, do katerega naj bi Občina raziskala vse možnosti in 
potenciale za izgradnjo ter pripravila investicijsko dokumentacijo.  
 
Na koncu so si bili svetniki enotni, da se ta rok prestavi na konec leta 2012. 
 
G. Stane Vidmar je dejal, da so področja, kjer bodo stale sončne elektrarne, fiksno določena 
(Cerovec, Ivanji Vrh, Vrčice). Zanimalo ga je, na podlagi česa so te lokacije sploh določene in 
ali niso preveč omejene.  
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je odgovoril, da so bile lokacije izbrane na zahtevo financerjev, 
omejitve pa so tudi s strani države. 
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je dal predlog sklepa na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 3500-01/2010-7: 
Sprejme se Lokalni energetski koncept Občine Semič. 
 
GLASOVANJE: 10 ZA 
 
Sklep št. 3500-01/2010-7 je sprejet.  
 
Ad. 5) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA ODLOKA O NAČINU IN POGOJIH 
PLAKATIRANJA V ČASU VOLILNE KAMPANJE V OBČINI SEMIČ-SKRAJŠANI 
POSTOPEK 
 
Ga. Beti Pintarič je povedala, da Občina Semič do teh volitev še ni imela sprejetega odloka, ki 
bi odločal o načinu in pogojih plakatiranja v času volilne kampanje. Skladno z Zakonom o 
volilni in referendumski kampanji morajo občine pred razpisom teh volitev sprejeti odloke, ki 
določajo načine in pogoje plakatiranja v času volilne kampanje. V odloku določene oglasne 
table v lasti Občine Semič, od katerih so tri brezplačne, na ostalih šestih pa je dovoljeno 
plakatiranje le proti plačilu v skupnem znesku 54 EUR z DDV.  
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je podal vprašanje ali se lahko plakatira tudi na katerem drugem 
mestu. 
 
Ga. Beti Pintarič je odgovorila, da je plakatiranje zunaj oglasnih desk, ki so določena z 
odlokom, dovoljeno le s soglasjem lastnika oz. upravljavca table, stavbe ali objekta. 
 
RAZPRAVA:  
G. Zvone Butala je v imenu Odbora za družbene dejavnosti povedal, da na odlok ni bilo 
pripomb. 
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je dal predlog sklepa na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 040-04/2010-2: 
Sprejme se predlog Odloka o načinu in pogojih plakatiranja v času volilne kampanje v Občini 
Semič v prvi obravnavi. 
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GLASOVANJE: 10 ZA 
Sklep št. 040-04/2010-2 je sprejet. 
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je dal predlog, da se sprejeti odlok v prvi obravnavi prekategorizira 
v drugo obravnavo.  
 
RAZPRAVA: 
Ni razprave 
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je dal predlog sklepa na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 040-04/2010-3: 
Odlok o načinu in pogojih plakatiranja v času volilne kampanje v Občini Semič, sprejet v prvi 
obravnavi, se prekategorizira v drugo obravnavo.  
 
GLASOVANJE: 10 ZA 
 
Sklep št. 040-04/2010-3 je sprejet. 
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je predlagal drugo obravnavo Odloka o načinu in pogojih 
plakatiranja v času volilne kampanje v Občini Semič. 
 
RAZPRAVA: 
Ni razprave 
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je dal predlog sklepa na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 040-04/2010-4: 
Sprejme se predlog Odloka o načinu in pogojih plakatiranja v času volilne kampanje v Občini 
Semič v drugi obravnavi in se ga pošlje v objavo Uradni list RS. 
 
GLASOVANJE: 10 ZA 
 
Sklep št. 040-04/2010-4 je sprejet. 
 
Ad. 6) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA SKLEPA O POVRAČILU STROŠKOV 
VOLILNE KAMPANJE ZA LOKALNE VOLITVE 2010 V OBČINI SEMIČ 
 
Ga. Beti Pintarič je podala uvodne besede, da se s tem sklepom postavijo zgornje meje  
stroškov volilne kampanje vsakega organizatorja volilne kampanje. V skladu z Zakonom o 
volilni in referendumski kampanji je določena meja za volitve v Občinski svet 40 centov na 
posameznega volilnega upravičenca v občini, za volitve župana pa 25 centov na 
posameznega volilnega upravičenca. V kolikor pride do 2. kroga volitev, se višina stroškov 
volilne kampanje za volitve župana lahko poveča še za dodatnih 15 centov. V skladu s 
spremembami Zakona o volilni in referendumski kampanji lahko lokalna skupnost po novem 
določi, da imajo pravico do povračila stroškov volilne kampanje le tiste liste, katerim so 
pripadli mandati v novem občinskem svetu. Prav tako lahko lokalna skupnost določi, da imajo 
pravico do povračila tiste volilne kampanje oz. kandidati za župana, za katere je glasovalo 
najmanj 10% od skupnega števila volilnih upravičencev, ki so glasovali.  
 
RAZPRAVA: 
Ga. Anico Jakša je zanimalo, kolikšen strošek bodo volitve predstavljale za Občino Semič. 
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Župan, g. Ivan Bukovec, je odgovoril, da bo za volitve po trenutnih izračunih potrebno 
predvideti cca. 50.000 EUR. Sredstva bo potrebno zagotoviti z rebalansom, saj je sedaj v 
proračunu predvidenih le 17. 000 EUR.  
 
Ga. Polona Kambič je dodala, da je potrebno doreči, ali se bo predlog sklepa sprejel v 
predlagani obliki. 
 
Na predlog ni bilo podanih nobenih pripomb. 
  
Župan, g. Ivan Bukovec, je dal predlog sklepa na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 040-03/2010-2: 
Sprejme se predlog sklepa o delnem povračilu stroškov volilne kampanje  za lokalne volitve 
2010 v Občini Semič. 
 
GLASOVANJE:  9 ZA 
                      1 PROTI             
 
Sklep št. 040-03/2010-2 je sprejet. 
 
Ad. 7) POTRDITEV URADNO PREČIŠČENIH BESEDIL 
 
G. Sergej Čas je povedal, da so uradno prečiščena besedila Statuta in Poslovnika Občine 
Semič Občinskemu svetu dana le v sprejem, saj so bile spremembe in dopolnitve že sprejete.  
 
RAZPRAVA: NI RAZPRAVE 
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je dal predlog sklepa na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 007-02/2006-22: 
Sprejeme se Statut Občine Semič kot uradno prečiščeno besedilo. 
 
GLASOVANJE:  10 ZA 
                              
Sklep št. 007-02/2006-22 je sprejet. 
 
RAZPRAVA: 
G. Matija Hudak je podal vprašanje glede končnih določb, kajti le-te so dvakrat napisane in 
sicer pod člen 113. in 25, kar se mu ne zdi pravilno. 
 
Ga. Polona Kambič je odgovorila, da so končne določbe pripravljene v skladu z navodili za 
pripravo uradno prečiščenih besedil.  
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je dal predlog sklepa na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 007-03/2006-17: 
Sprejeme se Poslovnik Občinskega sveta Občine  Semič kot uradno prečiščeno besedilo. 
 
GLASOVANJE:  10 ZA 
 
Sklep št. 007-02/2006-17 je sprejet. 
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Ad. 8) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA ODLOKA O SPREMEMBAH ODLOKA O 
USTANOVITVI JAVNEGA VZGOJNO-IZOBRAŽEVALNEGA ZAVODA OSNOVNE ŠOLE 
BELOKRANJSKEGA ODREDA SEMIČ- SKRAJŠANI POSTOPEK 
 
Ga. Silva Jančan je podala uvodne besede in povedala, da je predlog o spremembah Odloka 
povzet po zakonu, ki je bil spremenjen. Po novem mora Svet zavoda šteti 11 članov, in sicer 
3 predstavnike ustanovitelja, 5 predstavnikov delavcev in 3 predstavnike staršev. 
 
G. Zvone Butala je v imenu Odbora za družbene dejavnosti povedal, da na spremembo 
odloka ni bilo pripomb. 
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je dal predlog sklepa na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št.  603-04/2010-2: 
Sprejme se predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega 
vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovne šole Belokranjskega odreda Semič v prvi 
obravnavi. 
 
GLASOVANJE:  10 ZA 
                              
Sklep št. 603-04/2010-2 je sprejet. 
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je dal predlog, da se sprejeti odlok v prvi obravnavi prekategorizira 
v drugo obravnavo.  
 
RAZPRAVA: 
Ni razprave 
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je dal predlog sklepa na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 603-04/2010-3: 
Sprejeti Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-
izobraževalnega zavoda Osnovne šole Belokranjskega odreda Semič v prvi obravnavi se 
prekategorizira v drugo obravnavo. 
 
GLASOVANJE:  10 ZA 
                              
Sklep št. 603-04/2010-3 je sprejet. 
 
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je predlagal drugo obravnavo Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-
izobraževalnega zavoda Osnovne šole Belokranjskega odreda Semič. 
 
RAZPRAVA: 
Ni razprave 
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je dal predlog sklepa na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 603-04/2010-4: 
Sprejme se predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega 
vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovne šole Belokranjskega odreda Semič v drugi 
obravnavi in se ga pošlje v objavo v Uradni list RS. 
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GLASOVANJE:  10 ZA 
 
Sklep št. 603-04/2010-4 je sprejet. 
 
Ad. 9) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA ODLOKA O NAČINU IZVAJANJA 
IZBIRNE GOSPODARSKE JAVNE SLUŽBE ZA PROIZVODNJO IN DOBAVO 
TOPLOTNE ENERGIJE IZ OVE V OBČINI SEMIČ-PRVA OBRAVNAVA 
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je podal uvodne besede in prisotne takoj pozval k razpravi. 
 
RAZPRAVA: 
G. Ferdinand Jakša je povedal, da koalicija samo obravnavo in sprejem odloka pogojuje s 
predhodnim sprejemom dodatnih treh predlogov v naslednji vsebini: 
 
Predlog sklepov povezanih s sprejemom Odloka o načinu izvajanja izbirne gospodarske javne 
službe za proizvodnjo in dobavo toplotne energije iz obnovljivih virov energije Semič: 
 
1. V skladu z Odlokom o načinu izvajanja izbirne gospodarske javne službe za proizvodnjo in 
dobavo toplotne energije iz obnovljivih virov energije (OVE) v občini Semič je potrebno 
vključiti v sistem izvajanja te službe tudi podjetja s področja industrijske cone Semič na 
Vajdovi ulici in Industrijski coni Semič. 
 
2. V proračunu občine Semič za leto 2010 ni predvidenih sredstev  za sofinanciranje investicij 
povezanih  z izvajanjem koncesije podeljene na podlagi Odloka o načinu izvajanja izbirne 
gospodarske javne službe za proizvodnjo in dobavo toplotne energije iz obnovljivih virov 
energije (OVE) v občini Semič zato je morebitni sprejem finančnih obveznosti možen le  na 
podlagi predhodno posebej sprejetega sklepa Občinskega sveta občine Semič. 
 
3.  Občinski svet občine Semič se ne strinja z nekaterimi navedbami  in izračuni v Študiji 
izvedljivosti daljinskega ogrevanja na lesno biomaso v Semiču. V študiji predvidena lokacija v 
neposredni bližini predvidenega doma starejših občanov ni sprejemljiva, zato je potrebno za 
gradnjo kurilnice določiti drugo lokacijo v neposredni bližini - obstoječi industrijski objekti 
Iskre Semič ali  v industrijski coni Semič oziroma na podlagi predhodno objavljenega razpisa. 
 
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je pojasnil, da je prvotna študija predvidevala izgradnjo kotlovnice v 
industrijski coni, od koder bi cevi bile povezane v sam center. Študija je pokazala, da je 
takšna investicija nerentabilna zaradi velike odmaknjenosti centra od kotlovnice. Z drugo 
študijo je bila postavitev kotlovnice predvidena v neposredni bližini centra, kot najidealnejša 
lokacija pa območje v bližini predvidenega Doma starejših občanov. V kolikor koalicija vztraja 
pri sprejemu tretjega predloga, bo primerno lokacijo za postavitev kotlovnice težko najti. 
 
V razpravo se je vključilo več razpravljavcev, in sicer: 
- g. Zvone Butala je obrazložil pomisleke koalicije na že izdelani študiji. Najbolj jih je motila 
vnaprej določena lokacija kotlovnice. Kar se tiče proračunskih sredstev je dvomljiva finančna 
udeležba Občine, saj študija navaja, da lahko v projekt vlaga tudi Občina; kar se tiče končne 
cene za uporabnika, je le-ta nerealna, saj tudi sama študija navaja rentabilnost poslovanja 
le-te samo v primeru 10-20% povišanja cene za uporabnika. 
- g. Anton Malenšek je pojasnil, da je bilo potrebno izdelavo študije temeljiti na določenih 
konkretnih dejstvih. Eden od teh je bila tudi lokacija kotlovnice, saj ima umestitev le-te v 
prostoru bistven pomen pri izračunu končne cene za uporabnika. Končna lokacija kotlovnice 
bo znana šele po izdelavi projektne dokumentacije s strani koncesionarja. Do sedaj in tudi v 
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bodoče je edini strošek Občine Semič izdelava študij. Dodal je, da se bo od koncesionarja 
zahtevalo zagotovilo po 10%  nižji ceni za 1 KWh, v primerjavi s toplotno energijo 
pridobljeno iz kurilnega olja.  
- G. Ferdinand Jakša je v imenu Odbora za gospodarstvo predlagal sprejem odloka, saj so bili 
popravki in predlogi odbora upoštevani in so zajeti v predlogu odloka za prvo obravnavo. 
- G. Matijo Hudaka je zanimalo, ali poleg obstoječih študij obstaja še kakšna in kakšne so 
izkušnje občanov Črnomlja, ki kotlovnico že imajo. Predlagal je tudi, da bi se za določitev 
lokacije kotlovnice imenovalo delovno telo. 
- Ga. Silva Jančan je pojasnila razlog za prvi predlog koalicije, in sicer so bili zanj osnova 
podatki iz študije, ki kažejo, da je obrtna cona dvakrat večji porabnik energije kot preostali 
del Semiča. 
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je zaključil razpravo o predlogih koalicije in predlagal v sprejem 
nekoliko dopolnjene predloge sklepov. 
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je dal predlog sklepov na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 360-04/2009-34: 
V skladu z Odlokom o načinu izvajanja izbirne gospodarske javne službe za proizvodnjo in 
dobavo toplotne energije iz obnovljivih virov energije (OVE) v Občini Semič, se industrijskim 
obratom na Vajdovi ulici in na Metliški cesti prepusti možnost odločitve o vključitvi v sistem 
izvajanja te službe. 
 
GLASOVANJE: 6 ZA 
   2 PROTI 
 
Sklep št. 360-04/2009-34 je sprejet. 
 
Predlog sklepa št. 360-04/2009-35: 
V proračunu Občine Semič za leto 2010 ni predvidenih sredstev  za sofinanciranje investicij 
povezanih  z izvajanjem koncesije podeljene na podlagi Odloka o načinu izvajanja izbirne 
gospodarske javne službe za proizvodnjo in dobavo toplotne energije iz obnovljivih virov 
energije (OVE) v Občini Semič, zato je morebitni sprejem finančnih obveznosti možen le  na 
podlagi predhodno posebej sprejetega sklepa Občinskega sveta Občine Semič. 
 
GLASOVANJE: 6 ZA 
  2 PROTI 
 
Sklep št. 360-04/2009-35 je sprejet. 
 
Predlog sklepa št. 360-04/2009-36: 
Občinski svet Občine Semič se ne strinja z nekaterimi navedbami  in izračuni v Študiji 
izvedljivosti daljinskega ogrevanja na lesno biomaso v Semiču. V študiji predvidena lokacija 
objekta za proizvodnjo toplotne energije v neposredni bližini doma starejših v Semiču ni 
sprejemljiva, zato je potrebno v javni razpis za izbiro koncesionarja za izvajanje te službe 
umestiti zahtevo, da mora biti objekt za proizvodnjo toplotne energije od predvidene lokacije 
doma starejših v Semiču oddaljen več kot 200 m. 
 
GLASOVANJE: 6 ZA 
  2 PROTI 
 
Sklep št. 360-04/2009-36 je sprejet. 
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Župan, g. Ivan Bukovec, je po sprejetju sklepov koalicije dal predlog odloka v prvi obravnavi 
na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 360-04/2009-37 : 
Sprejme se predlog Odloka o načinu izvajanja izbirne gospodarske javne službe za 
proizvodnjo in dobavo toplotne energije iz obnovljivih virov energije (OVE) v Občini Semič za 
prvo obravnavo. 
 
GLASOVANJE:  10 ZA 
                                                   
Sklep št. 360-04/2009-37 je sprejet. 
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je dal predlog, da se sprejeti odlok v prvi obravnavi prekategorizira 
v drugo obravnavo.  
 
RAZPRAVA: 
Ni razprave 
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je dal predlog sklepa na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 360-04/2009-38: 
Odlok o načinu izvajanja izbirne gospodarske javne službe za proizvodnjo in dobavo toplotne 
energije iz obnovljivih virov energije (OVE) v Občini Semič, sprejet v prvi obravnavi, se 
prekategorizira v drugo obravnavo.  
 
GLASOVANJE: 10 ZA 
 
Sklep št. 360-04/2009-38 je sprejet. 
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je predlagal drugo obravnavo Odloka o načinu izvajanja izbirne 
gospodarske javne službe za proizvodnjo in dobavo toplotne energije iz obnovljivih virov 
energije (OVE) v Občini Semič. 
 
RAZPRAVA: 
Ni razprave 
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je dal predlog sklepa na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 360-04/2009-39: 
Sprejme se predlog Odloka o načinu izvajanja izbirne gospodarske javne službe za 
proizvodnjo in dobavo toplotne energije iz obnovljivih virov energije (OVE) v Občini Semič v 
drugi obravnavi in se ga objavi v Uradnem listu RS. 
 
GLASOVANJE:  8 ZA 
                      1 PROTI    
                             
Sklep št. 360-04/2009-39 je sprejet. 
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Ad. 10) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA OBVEZNE RAZLAGE 17. ČLENA 
ODLOKA O PROSTORSKIH UREDITVENIH POGOJIH ZA OBMOČJE OBČINE SEMIČ 
(URADNI LIST  RS, ŠT. 90/04, 84/09)- SKRAJŠANI POSTOPEK 
 
Ga. Natalija Kastelec je podala uvodne besede in povedala, da gre za obvezno razlago šeste 
alineje sedmega člena, ki opredeljuje gradnje na območjih, kjer se predvideva izdelava 
občinskega prostorskega oz. zazidalnega načrta. Šesta alineja definira novogradnje na 
gradbeni parceli sedanjih objektov, toda pojem novogradnja ni več opredeljen, zato je ta 
alineja nedorečena in je potrebno sprejeti obvezno razlago, kaj je mišljeno pod pojmom 
»gradbena parcela«. Zato se predlaga, da se sprejme obvezna razlaga, da so novogradnje 
na sedanjih parcelah gradbenih objektov novogradnje, ki bodo od obstoječih objektov 
oddaljene največ 50 m.  
 
G. Ferdinand Jakša je v imenu Odbora za gospodarstvo povedal, da na predlog ni bilo 
pripomb in predlaga sprejem. 
 
RAZPRAVA:  
NI RAZPRAVE 
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je dal predlog sklepa na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 350-01/2010-3: 
Sprejme se Obvezna razlaga 17. člena Odloka o prostorskih ureditvenih pogojih za območje 
Občine Semič (Uradni list RS, št. 90/04, 84/09) v predlagani vsebini po skrajšanem postopku. 
  
GLASOVANJE:  9 ZA 
                              
Sklep št. 350-01/2010-3 je sprejet. 
 
Ad. 11) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA ODLOKA O SPREMEMBAH IN 
DOPOLNITVAH ODLOKA O USTANOVITVI ORGANA SKUPNE OBČINSKE UPRAVE 
»MEDOBČINSKA INŠPEKCIJA IN REDARSTVO«-SKRAJŠANI POSTOPEK 
 
Ga. Polona Kambič je povedala, da je dosedanji odlok o medobčinski inšpekciji in redarstvu 
pregledala vladna služba, ki je podala določena priporočila, ki so sprejeta v spremembah in 
dopolnitvah in se usklajujejo z veljavno zakonodajo. V celotnem besedilu se beseda 
»predstojnik skupnega organa« spreminja v »vodja skupnega organa«. Po zakonu o javnih 
uslužbencih je lahko predstojnik samo župan, v tem primeru pa naj bi bil to vodja 
medobčinske službe. V nadaljevanju so navedene tudi uskladitve, da sistematizacijo in akte 
sprejemajo župani vseh treh občin ustanoviteljic skupne občinske uprave in ne vodja 
skupnega organa, kot do sedaj. Iz prehodnih določb se je črtalo tudi določeno besedilo, ki se 
ga je dalo v sam tekst odloka. Pravi, da ker ni bistvenih sprememb je predlagan skrajšani 
postopek. Na enak način se je sprejemal tudi v občini Črnomelj in bil sprejet 17.6.2010, na 
enak način ga je potrebno sprejeti na občinskem svetu v Metliki, da bo veljaven. 
 
RAZPRAVA:  
NI RAZPRAVE 
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je dal predlog sklepa na glasovanje. 
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Predlog sklepa št. 032-14/2007-45: 
Sprejme se predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi organa 
skupne občinske uprave »Medobčinska inšpekcija in redarstvo« za prvo obravnavo. 
 
GLASOVANJE:  8 ZA 
                     1 PROTI 
 
Sklep št. 032-14/2007-45 je sprejet. 
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je dal predlog, da se sprejeti odlok v prvi obravnavi prekategorizira 
v drugo obravnavo.  
 
RAZPRAVA: 
Ni razprave 
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je dal predlog sklepa na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 032-14/2007-46: 
Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi organa skupne občinske uprave 
»Medobčinska inšpekcija in redarstvo«, sprejet v prvi obravnavi, se prekategorizira v drugo 
obravnavo.  
 
GLASOVANJE: 9 ZA 
 
Sklep št. 032-14/2007-46 je sprejet. 
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je dal predlog sklepa za drugo obravnavo na glasovanje. 
 
RAZPRAVA: NI RAZPRAVE 
 
Predlog sklepa št. 032-14/2007-47: 
Sprejme se predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi organa 
skupne občinske uprave »Medobčinska inšpekcija in redarstvo« za drugo obravnavo in se 
pošlje v objavo v Uradni list RS. 
 
GLASOVANJE: 9 ZA 
  1 PROTI 
 
Sklep št. 032-14/2007-47 je sprejet. 
 
 
Ad. 12) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA SKLEPA O PRIDOBITVI STATUSA 
GRAJENEGA JAVNEGA DOBRA LOKALNEGA POMENA V LASTI OBČINE SEMIČ 
 
G. Ferdinand Jakša je v imenu Odbora za gospodarstvo povedal, da na sprejem predloga ni 
bilo komentarjev. 
 
RAZPRAVA:  
NI RAZPRAVE 
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je dal predlog sklepa na glasovanje. 
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Predlog sklepa št. 478-25/2010-2: 
Sprejme se sklep o pridobitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena v lasti 
Občine Semič v predlagani vsebini. 
 
GLASOVANJE:  10 ZA 
                              
Sklep št. 478-25/2010-2 je sprejet. 
 
Ad. 13) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA SKLEPA O PRERAZPOREDITVAH ZA 
OBLIKOVANJE VELJAVNEGA PRORAČUNA ZA LETO 2010 
 
Ga. Polona Kambič je povedala, da so se iz razloga 180ih novih prošenj občanov dela na 
izdelavi občinskega prostorskega načrta podražila, zato je bil predlagan aneks k pogodbi. 
Predlaga se prerazporeditev sredstev iz področja obrambe, kjer bo porabe manj kot je bilo 
planirano. Nekaj sredstev se namenja tudi za študentski servis. 
 
RAZPRAVA: 
 
Ga. Anica Jakša je podala vprašanje, kako se v javni upravi lahko izplačujejo nadure, če se v 
gospodarstvu ne. 
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je odgovoril, da je v delavnopravni zakonodaji tako zapisano in da 
na to nima nobenega vpliva. 
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je dal predlog sklepa na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 410-05/2009-55: 
Občinski svet sprejme predlog Sklepa o prerazporeditvah za oblikovanje veljavnega 
proračuna za leto 2010 v predlagani vsebini. 
 
GLASOVANJE:  9 ZA 
    1 PROTI 
                              
Sklep št. 410-05/2009-55  je sprejet. 
 
Ad. 14) VOLITVE IN IMENOVANJA 
 
Posebna občinska volilna komisija 
G. Stane Vidmar je v imenu Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja povedal, 
da je Posebni občinski volilni komisiji potekel mandat. Na podlagi prejetih predlogov strank in 
Društva Roma, je komisija pripravila predlog za imenovanje predsednika, članov in njihovih 
namestnikov ter ga predlaga občinskemu svetu v sprejem. 
 
RAZPRAVA: NI RAZPRAVE 
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je dal predlog sklepa na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 040-01/2010-10: 
Za člane Posebne občinske volilne komisije za mandatno obdobje 2010 – 2014 se imenujejo 
naslednji člani: 
 
- ZUPANIČ Marko univ.dipl.prav., roj. 1966, stanujoč Taborska 11, p. Semič – predsednik, 
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- MARENTIČ Anton, univ.dipl.prav., roj. 1941, stanujoč Spodnja Kašča 2, p. Semič - 
namestnik predsednika,                                                 

- TRPLAN Albin, roj. 1958, stanujoč Črmošnjice 2e, p. Semič – član, 
- VIDMAR Anton, roj. 1963, stanujoč Kal 17, p. Semič – namestnik člana, 
- JAKŠA Bojan, roj. 1948, stanujoč Roška cesta 33, p. Semič – član, 
- HRVAT Zdenka, roj. 1969, stanujoča Srednja vas 19, p. Semič – namestnica člana,  
- BARIŠIČ Robi, roj. 1978, stanujoč Sovinek 16, p. Semič – član,  
- KAMBIČ Suzana, roj. 1974, stanujoča Črešnjevec 22, p. Semič – namestnica člana. 
 
GLASOVANJE:  9 ZA 
                              
Sklep št. 040-01/2010-10 je sprejet. 
 
 
Komisija za pripravo volilnega imenika Romov in višina nadomestil članov 
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je dal predloge sklepov na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 040-02/2010-5: 
V Komisijo za pripravo volilnega imenika Romov se imenujejo naslednji člani: 
1. HRVAT Damjan, Srednja vas 19, p. Semič -  predsednik, 
2. HRVAT Vera, Srednja vas 19, p. Semič – član, 
3. LIČEN TESARI Sonja, Gaber 47, p. Semič -  član.  
 
GLASOVANJE: 9 ZA 
 
Sklep št. 040-01/2010-5 je sprejet. 
 
Predlog sklepa št. 040-02/2010-6: 
Komisija za pripravo volilnega imenika državljanov RS, pripadnikov romske skupnosti, je za 
svoje delo upravičena do nadomestila v višini: 
 
1. Predsednik je upravičen do enkratnega nadomestila v višini 50% nadomestila predsednika 
občinske volilne komisije. 
 
2. Člana sta upravičena do enkratnega nadomestila v višini 10% nadomestila predsednika 
občinske volilne komisije. 
 
GLASOVANJE: 9 ZA 
 
Sklep št. 040-01/2010-6 je sprejet. 
 
 
Ad. 15) POBUDE IN VPRAŠANJA ČLANOV SVETA 
 
G. Matija Hudak je pripomnil, da je izvajanje del na Smuški cesti slabo označeno in prihaja 
do nestrpnosti med ljudmi. 
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je odgovoril, da je problem že v tem, ker so na sami cesti trije 
izvajalci del. 
G. Stane Vidmar je podal vprašanje ali Iskra Kondenzatorji d.d. še obstaja. 
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Župan, g. Ivan Bukovec, je dejal, da se je podjetje iskra Kondenzatorji d.d. pripojilo k 
podjetju Iskra MIS d.d. kot poslovna enota Kondenzatorji. 
 
G. Sergej Čas je povedal, da je po elektronski pošti posredoval dve informaciji, eno v zvezi z 
vlado in drugo, v zvezi s kamnolomi, vendar s slednjo ni zadovoljen. Glede varovanja okolja 
in vodnih virov je opozoril na uredbe, ki jih Ministrstvo za okolje in prostor obljublja. 
Izpostavil je problem kamnolomov, od katerih občina nima nobene koristi in predlagal, da 
občinski svet sprejme predlog, da se na ministrstvo pošlje dopis z zahtevo po čimprejšnji 
pripravi uredb o varovanju vodnih virov za področje Vrčic in Srednje vasi. 
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je povedal, da Občina Semič ima korist od kamnolomov, saj Občina 
letno za vzdrževanje javnih poti porabi cca 2.000 m3 gramoza po polovični ceni, 300 m3 pa 
dobi brezplačno. Hkrati je prednost tudi v sami bližini kamnoloma. 
 
Ad. 16) RAZNO 
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je povedal, da je država občinam poslala predlog zakona o 
uveljavljanju pravic iz javnih sredstev, da se nanj podajo pripombe. 
 
G. Zvone Butala je v zvezi s tem predlogom zakona podal svoj komentar. Taka centralizacija 
ni smiselna, saj lokalna skupnost najbolje pozna razmere svojih občanov. Kot primer je 
navedel letošnji razpis za otroški dodatek, ki je bil objavljen le na internetu, vendar vsi 
nimajo dostopa do le-tega, zato je bilo letos tudi posledično manj vlog. 
 
G. Sergej Čas je izpostavil problematiko starejše populacije, v primeru ko po petdesetem letu 
kdo izgubi zaposlitev. Ravno ta sprememba zakonodaje vodi ljudi v revščino, saj življenja v 
mestu ne moremo primerjati z življenjem na podeželju. 
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je podal informacijo o stanju varnosti na območju občine Semič in 
predlagal razpravo. 
 
RAZPRAVA: 
NI RAZPRAVE 
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je predlagal še sprejem sklepa o izločitvi župana iz postopka o 
odločanju o sofinanciranju programa Polharskega društva Smuk Semič in podal predlog na 
razpravo. 
 
RAZPRAVA: 
NI RAZPRAVE 
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je dal predlog sklepa na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 410-01/2010-77: 
Župana Občine Semič, Ivana Bukovca, se izloči iz postopka sofinanciranja programa 
Polharskega društva Smuk Semič.  
Za postopek sofinanciranja programa Polharskega društva Smuk Semič, za podpis pogodbe 
in tega sklepa o izločitvi, Občinski svet Občine Semič pooblasti podžupana Občine Semič, 
Antona Malenška, Stara cesta 20, 8333 Semič. 
 
GLASOVANJE: 9 ZA 
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Sklep št. 410-01/2010-77 je sprejet. 
 
Župan, g. Ivan Bukovec je svetnikom predstavil dve vlogi za finančno pomoč. 
 
1. DRUŠTVO PARAPLEGIKOV 
Društvo je na Občino Semič naslovilo vlogo za dodelitev finančne pomoči pri nakupu 
kombiniranega vozila za prevoz invalidov. Župan, g. Ivan Bukovec, je svetnikom predlagal, 
da se jim finančna pomoč odobri iz sredstev, s katerimi razpolaga občinski svet. 
 
Predlog sklepa št. 093-15/2010-2: 
Društvu paraplegikov Dolenjske, Bele krajine in Posavja, Šegova ulica 119, Novo mesto, se 
nameni finančna pomoč pri nakupu novega kombi vozila v višini 500,00 EUR. Znesek se 
nakaže na TRR, št. 02970-0019608618. 
Znesek v višini 500,00 EUR bremeni proračunski podkonto št. 41200036/3015 – Tekoči 
transferi neprofitnim organizacijam in ustanovam – društva občinski svet. 
 
GLASOVANJE: 9 ZA 
 
Sklep št. 093-15/2010-2 je sprejet. 
 
2. ZDRUŽENJA BORCEV ZA VREDNOTE NOB  
Združenje borcev za vrednote NOB je na Občino Semič naslovilo vlogo za odobritev finančne 
pomoči pri organizaciji in pripravi srečanja domicilnih enot, ki ga združenje in Občina 
pripravljata 5. septembra 2010 na Črešnjevcu pri Semiču. Župan, g. Ivan Bukovec, je 
svetnikom predlagal, da se jim finančna pomoč odobri iz sredstev, s katerimi razpolaga 
občinski svet. 
 
Predlog sklepa št. 410-05/2010-2: 
ZB za vrednote NOB Semič, Štefanov trg 9, 8333 Semič, se nameni finančna pomoč pri 
izvedbi prireditve »Srečanje borcev domicilnih enot NOV in POS Bele krajine« v višini 
1.000,00 EUR. Znesek se nakaže na TRR, št. 0243 2025 3834 108. 
Znesek v višini 1.000,00 EUR bremeni proračunski podkonto št. 41200036/3015 – Tekoči 
transferi neprofitnim organizacijam in ustanovam – društva občinski svet. 
 
GLASOVANJE: 9 ZA 
 
Sklep št. 410-05/2010-2 je sprejet. 
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Seja Občinskega sveta Občine Semič je bila zaključena ob 21.05 uri. 
 
 
 
 
Zapisnikar:       Župan: 
 
 
 
 
_______________________     _____________________ 
Mojca Selišek       Ivan Bukovec 

 
 
 
 
Overovatelja: 

 
 
 
 
        ____________________ 
        Janez Movern 
 
 
 
 
        ____________________ 
        Ferdinand Jakša 


